

## 應對新型冠狀病毒情況的最新措施

(2022 年 1 月 21 日最新消息)

因應近日新型冠狀病毒病疫情轉趨嚴峻，本港出現多宗源頭不明的確診個案，並配合政府收緊防疫措施，僱員再培訓局(再培訓局)宣布將由 2022 年 1 月 24 日(下星期一)起，暫停所有面授課堂至 2022 年 2 月 7 日(即年初七)，本會亦將暫停所有面授課程(包括：ERB 再培訓課程、自我增值課程、企業培訓課程)，以保障公眾健康。在這期間，再培訓局繼續推行網上學習安排，讓學員在防疫期間遙距上課。

本會各中心現時維持有限度報名及面試服務，辦公時間為星期一至六，上午 8 時 30 分至下午 5 時 30 分。大家可於辦公時間內到各中心報讀任何課程。

進入本會範圍前，須量度體溫，亦敬請自備及佩戴口罩。

有關課程最新消息，請留意本會網頁 <https://www.cats.org.hk> 或本會 Facebook「基督教勵行會培訓服務」，或致電本會查詢：2716 8812。

ERB 相關新聞稿：[https://www.erb.org/corporate\\_information/detail/000000333/zh/](https://www.erb.org/corporate_information/detail/000000333/zh/)

不便之處，敬請原諒。

彩雲：2716 8812

藍田：2952 1313

順天：2340 2929

荃灣：2405 1555

上水：2787 1400

元朗：2402 2336

安泰：2716 8812

基督教勵行會 謹啟

2022 年 1 月 21 日



## **Latest Measures in Response to COVID-19**

(updated on 21/1/2022)

In view of the severe COVID-19 pandemic situation with a number of confirmed cases of unknown sources recently, and to tie in with the tightened preventive measures by the Government, the Employees Retraining Board (ERB) announces that ERB courses in classroom training mode will be temporarily suspended from next Monday (24 January 2022) till 7 February 2022 with a view to safeguarding public health. In the meantime, online training courses will continue during the infection control period.

Limited services for counter and screening services are now available at all Christian Action's training centres during office hours: Mon to Sat, 8:30am to 5:30pm. Please visit our centres for enrollment during office hours.

Upon entering into our Training Centre, visitors are required to wear a mask and to have body measurement checked.

Enquiry hotline: 2716 8712 (Choi Wan Centre)

WhatsApp: 6216 4523

Website: <https://www.cats.org.hk/em>

ERB Press Release: [https://www.erb.org/corporate\\_information/detail/000000333/en/](https://www.erb.org/corporate_information/detail/000000333/en/)

Thank you for your understanding in advance.

Christian Action  
21 January 2022